
Styrelsens	  förslag	  till	  COL:s	  årsmöte	  2015	  
(Mötesdatum	  2015-‐02-‐11)	  
	  
	  
Förslag	  om	  verksamhetsplan	  
	  
Styrelsen	  föreslår	  att	  kommande	  års	  styrelse	  skapar	  en	  verksamhetsplan	  för	  det	  
kommande	  året.	  	  
	  
	  
Förslag	  om	  kommande	  års	  budget	  
	  
Styrelsen	  föreslår	  att	  kommande	  års	  styrelse	  ska	  lägga	  en	  budget	  över	  hur	  föreningens	  
pengar	  kommer	  användas	  under	  året	  och	  redovisa	  budgeten	  för	  medlemmarna.	  
Styrelsen	  föreslår	  också	  att	  kommande	  års	  styrelse	  ska	  gå	  med	  ett	  nollresultat.	  
Fondernas	  utveckling	  exkluderat	  och	  ett	  eventuellt	  fonduttag	  ses	  som	  en	  positiv	  post.	  
	  
	  
Förslag	  om	  behållande	  av	  kommittéer	  
	  
Efter	  ett	  års	  prövotid	  av	  kommittéer	  föreslår	  styrelsen	  att	  behålla	  dessa,	  
träningskommittén	  och	  festkommittén,	  i	  ett	  led	  att	  avbelasta	  styrelsen.	  Styrelsen	  
föreslår	  att	  kommittéerna	  ska	  ha	  samma	  storlek,	  det	  vill	  säga	  bestå	  av	  tre	  personer	  
vardera	  utöver	  träningsansvariga	  och	  festansvariga.	  Kommittémedlemmarna	  utses	  av	  
valberedningen	  och	  inval	  sker	  på	  årsmöte.	  	  
	  
	  
Förslag	  om	  föreningens	  fonder	  
	  
Styrelsen	  föreslår	  att	  nästa	  års	  styrelse	  ska	  använda	  5	  %	  av	  värdet	  på	  föreningens	  
fonder,	  och	  ska	  har	  möjlighet	  att	  använda	  ytterligare	  5	  %	  (dvs	  totalt	  10	  %).	  Förslaget	  
grundas	  på	  att	  föreningen	  har	  en	  otroligt	  stark	  ekonomi	  med	  fonder	  värda	  ca	  211	  000	  kr	  
(+19	  000	  under	  2014).	  Styrelsen	  föreslår	  att	  pengarna	  ska	  användas	  till	  specifika	  
aktiviteter	  eller	  inköp	  som	  gagnar	  verksamheten	  och	  föreningens	  aktiva.	  	  
	  
	  
	  


